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Protokół Nr XXVII/08 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 26 czerwca 2008 roku. 

 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 16.00 i trwały do 21.25. 
(nieobecni – usprawiedliwieni: radni Grzegorz Mankiewicz i Rafał Olejnik oraz   
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara). 
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt. 
Stwierdzając prawomocności obrad poinformował, że na statutową liczbę 23 radnych 
w obradach uczestniczy 21 radnych. 
 
Radni nie zgłosili żadnych wniosków do porządku obrad sesji nr XXVII/08, który 
przedstawia się następująco:   
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXVI/08 odbytej 29 maja 2008 r.  
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje i zapytania. 
6. Analiza sieci bibliotek w Kędzierzynie-Koźlu.  
7. Analiza sieci przedszkoli na terenie miasta. 
8. Gospodarka odpadami na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
9. Stanowisko Rady do wniosków komisji problemowych zgłoszonych do projektu 

Strategii Rozwoju Miasta na lata 2008-2015. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego wydzierżawienia 

na czas dłuższy niż trzy lata nieruchomości stanowiącej własność gminy – działka 
nr 46/7, 

2. przeznaczenia do sprzedaży na rzecz użytkowników wieczystych nieruchomości 
gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Głubczyckiej 
21, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 2268/2 k.m. 14, 

3. przeznaczenia do sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości 
gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Wojska 
Polskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1197/39 k.m.5, 

4. wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości gruntowej 
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy Placu Wolności, składającej 
się z działki nr 986/1, 

5. zwolnienia z obowiązku sprzedaży w trybie przetargowym nieruchomości 
położonej przy ul. Wojska Polskiego – dz. Nr 1185/25, 

6. wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny prawa własności nieruchomości 
gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy Al. Jana Pawła II, 
składającej się z działek nr 1049/15, 1189/10, 1189/18, 1189/20 i 1189/22, 
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7. zmiany uchwały  w sprawie udzielenia dotacji na przeprowadzenie prac 
remontowych w zabytkowym obiekcie zlokalizowanym przy ul. G. Piramowicza 17, 

8. zmiany uchwały Nr XIX/213/07 Rady Miasta z dnia 21 grudnia 2007 r. w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2008. 

11. Wprowadzenie zmian w budżecie miasta na rok 2008. 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia woli współdziałania 

Gminy Kędzierzyn-Koźle z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 
w zakresie przygotowania projektu pod nazwą „Wdrażanie usprawnień 
w zarządzaniu jednostką samorządu terytorialnego”, sporządzenia i złożenia 
wniosku o jego dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki oraz realizacji tego projektu 
w przypadku otrzymania dofinansowania.  

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kędzierzyn-Koźle do 
przygotowania projektu systemowego pod nazwą „Program aktywizacji społeczno-
zawodowej bezrobotnych Nowe Szanse”, sporządzenia i złożenia  wniosku o jego 
dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku 
otrzymania dofinansowania. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego  w pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w 
tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla 
pracowników samorządowych zatrudnionych w określonych jednostkach 
organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz porozumienia w przedmiocie 
wartości jednego punktu do ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych w Miejskim Zakładzie Cmentarnym i 
Środowiskowym Domu Samopomocy „Promyczek”.  

15. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
16. Wolne wnioski. 
17. Zakończenie obrad.  
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt - po upewnieniu się, że nikt 
z radnych nie wnosi uwag -  stwierdził przyjęcie protokółu Nr XXVI/08 z 29 maja 
2008 r. 
 
Ad 3 
 
Informację o pracach komisji problemowych Rady Miasta, Przewodniczącego oraz 
bieżącej korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad 4 
 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawiła Zastępca  Prezydent Miasta Brygida Kolenda-Łabuś. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 5 
 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
i zapytania. 
 
 
Andrzej Kopeć, Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej,  odczytał 
oświadczenie radnych klubów: Platformy Obywatelskiej, Prawa i Sprawiedliwości, 
Centroprawicy w sprawie nie przedłożenia Radzie nowego projektu „Programu 
gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym”. 

(pisemne oświadczenie w załączeniu do protokołu) 
 

Andrzej Stypułkowski odczytał oświadczenie radnych klubów: Platformy 
Obywatelskiej, Prawa i Sprawiedliwości, Centroprawicy oraz Porozumienie w sprawie 
przekazania środków na remont budynku przy ul. Judyma przeznaczonego na 
utworzenie hospicjum w Kędzierzynie-Koźlu. 

(pisemne oświadczenie w załączeniu do protokołu) 

 
Dariusz Jorg, Przewodniczący Klubu Radnych Centroprawica odczytał oświadczenie 
radnych klubów: Platformy Obywatelskiej, Prawa i Sprawiedliwości, Centroprawicy 
oraz Porozumienie w sprawie uchwały Rady Miasta dot. sprzedaży mieszkań 
komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 

(pisemne oświadczenie w załączeniu do protokołu) 
 
Ryszard Pacułt zwrócił się z pytaniem w sprawie: 

1. możliwości wybudowania kładki nad rzeką Lineta. 
2. możliwości wydania książki księdza Augustyna Weltzla poświęconej historii 

Koźla 
3. przeznaczenia dla DK „Lech” foteli z kina Chemik zaplanowanych do wymiany  

w czasie remontu, 
4. czy w ramach prac remontowych w DK „Chemik” planowana jest wymiana 

podłogi w holu. 
Ponadto odnosząc się do oświadczenia odczytanego przez Dariusza Jorga sprostował, 
że klub radnych lewicy nie był przeciwny uchwale lecz procedurze wprowadzenia 
tego tematu pod dyskusję Rady.  
W dalszej części wypowiedzi - zastrzegając, że wyraża swoją opinię a nie klubu 
radnych lewicy - stwierdził, że nadal uważa, że przyjęcie takiej zniżki jest krzywdzące 
dla tych, którzy zrealizowali poprzednie zakupy. 
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Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś odnosząc się do oświadczenia Andrzeja 
Kopcia przypomniała, że prezydent w lutym 2008 r. przedłożył Radzie drugą wersję 
projektu wieloletniego gminnego programu  gospodarowania zasobem 
mieszkaniowym gminy lecz projekt ten  nie został przez Radę  rozpatrzony. 
Odnosząc się do pytania Ryszarda Pacułta  poinformowała, że na dzień dzisiejszy 
zakres prac remontowych DK Chemik nie obejmuje wymiany foteli – jednocześnie 
poinformowała, że dyrektor MOK wystąpił z takim wnioskiem.  
Nawiązując do pytania dot. możliwości położenia kładki nad rzeką Lineta 
zadeklarowała udzielenie odpowiedzi  w późniejszym terminie po zasięgnięciu 
informacji u  zarządcy ww. cieku wodnego. 
 
Dariusz Jorg poinformował o podstawach złożenia oświadczenia trzech klubów 
radnych: była to analiza dyskusji z sesji Rady Miasta, analiza głosowania oraz 
dokumenty wysłane przez Z-cę Prezydenta Miasta Piotra Gabrysza i Prezydenta 
Miasta do Urzędu Wojewódzkiego. Podkreślił, że uchwała nie została uchylona a 
zaskarżenie uchwały nie zwalnia wojewodę i prezydenta z obowiązku publikacji 
uchwały.  
 
Krótką polemikę między Ryszardem Pacułtem i Dariuszem Jorgem przerwał 
prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt – podsumowując ją iż radni i tak pozostaną 
przy swoich stanowiskach.  
 
Ryszard Masalski zwrócił się z pytaniami: 
1.  dot. terminu przekazania Domu Kultury „Lech”  
2.  w sprawie możliwości objęcia opieką MOPS p. Haliny Stefańskiej 
(pisemne zapytania w załączeniu do protokołu) 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś nawiązując do pytania  nr 1 zadeklarowała 
udzielenie odpowiedzi w terminie późniejszym  
 
Dyrektor MOPS Teresa Koczubik poinformowała o formach pomocy świadczonej 
przez MOPS na rzecz p. Stefańskiej.  
 
Halina Mińczuk zwróciła się z pytaniem dot. możliwości skrócenia czasu remontu 
krytej pływalni zaplanowanego na okres wakacji. 
 
Z-ca Prezydenta Piotr Gabrysz  poinformował o przeprowadzanych pracach 
konserwacyjno-remontowych, które powodują o dwumiesięcznym wyłączeniu krytej 
pływalni. Poinformował również o przyjętych kadrowych rozwiązaniach polegających 
na przesunięciu personelu z pływalni na obiekt kąpieliska miejskiego.  
 
Jerzy Majchrzak zwrócił się z pytaniem dot. możliwości ochrony-monitorowania 
centrum  rekreacyjnego na os. Piastów. Poinformował o powtarzających się 
przypadkach dewastacji obiektu. 
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Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała o zawartej umowie dot. 
ochrony ww obiektu. Umowa ta nie zostanie przedłużona z powodu zastrzeżeń do 
świadczonej usługi – rozważana jest możliwość powierzenia opieki nad tym obiektem 
mieszkańcowi osiedla. 
 
Robert Młodziński zwrócił się z pytaniem w sprawie terminu udostępnienia basenu w 
os. Azoty. 
 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Piotr Gabrysz – powołując się na informacje 
dyrektora MOSiR poinformował, że ostateczny termin otwarcia został określony na 
dzień 3 lipca.  Poinformował również o przyczynach wydłużającego się w czasie 
remontu niecki basenu. 
 
Zbigniew Barszcz  poinformował o rozżaleniu mieszkańców, którzy nie przyjmują 
wyjaśnień, że uwarunkowania pogodowe wpłynęły na wydłużający się okres remontu 
niecki basenu. Poparł również wypowiedź Jerzego Majchrzaka oraz zwrócił się z 
prośbą o przeprowadzenie bieżącej konserwacji znajdujących się urządzeń 
zabawowych na placu rekreacyjnym. Na zakończenie podzielił się swoimi 
spostrzeżeniami dot. imprezy pływadła – brak właściwej reakcji  służb porządkowych, 
Policji i Straży Miejskiej na zdarzające się nieprawidłowości spowodował, że 
organizacja impreza została oceniona  nisko.  
 
Wojciech Kapka wyraził swój niepokój z powodu sposobu organizacji tegorocznych 
obchodów Dni Miasta – jego zdaniem - impreza ta nie miała odpowiedniej oprawy i 
reklamy.  
 
Z-ca Prezydenta Piotr Gabrysz uzasadnił tegoroczną formułę organizacji Dni Miasta – 
impreza była połączona z obchodami 60. rocznicy Zakładów Azotowych. Zwrócił 
uwagę, że w dwudniowym festynie wystąpiło wiele artystów a impreza cieszyła się  
dużym zainteresowaniem mieszkańców. 
 
Dariusz Jorg na wstępie ad vocem odniósł się do  wyjaśnień Z-ca Prezydenta Gabrysza 
na temat wydłużającego się remontu basenu. W dalszej części zgłosił wniosek o 
ustawienie tablicy informującej kierowców  o zmianie organizacji ruchu na ulicy 
Powstańców.  
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała o działaniach 
informacyjnych Policji i innych służb, które mają rozpropagować informację o 
zmianie organizacji ruchu.  
 
Na zakończenie realizacji punktu Zygmunt Derej zwrócił się z apelem do radnych o 
skracanie wystąpień do niezbędnego minimum (apel został wystosowany w związku z  
meczem piłkarskim, który rozpocznie się  o 20.45.). 
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Ad 6 
 
Analiza sieci bibliotek w Kędzierzynie-Koźlu.  
(pisemna informacja w załączeniu do protokółu) 
Dla pełnego zobrazowania tematu radnym została przedstawiona multimedialna 
prezentacja, którą obszernie omówiła p. Helena Bulanda, Dyrektor MBP. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
Wojciech Jagiełło interesował się możliwością podjęcia rozmów ze Starostą Powiatu 
w sprawie  zwiększenia dotacji na prowadzenie biblioteki powiatowej przez MBP 
Dyrektor MBP Helena Bulanda poinformowała, że dotychczasowe dofinansowanie w 
wys. 24 tys. zł. rocznie nie pokrywa rzeczywistych wydatków – kwota ta wystarcza 
jedynie na zakup książek. Natomiast inne zadania np. wykonanie bibliografii 
regionalnej realizowane są w ramach środków gminnych.  
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że w tej sprawie zamierza złożyć wniosek do 
prezydenta miasta. 
 
Zbigniew Barszcz poruszył problem warunków lokalowych filii biblioteki 
zlokalizowanej w mieszkaniu przy ul. Słowackiego 6 – zaproponował rozważenie 
zmiany lokalizacji.  
 
Dyrektor MBP poinformowała o przeprowadzonych pracach modernizacyjnych 
zmierzających do dostosowania lokalu do potrzeb  biblioteki. 
  
Ryszard Masalski przedstawił swoją propozycję przeniesienia szkolnych bibliotek do 
miejskiej biblioteki, aby przyzwyczaić młodzież szkolną do korzystania z oferty MBP.  
 
Dariusz Jorg na wstępie stwierdził, że Miejska Biblioteka Publiczna jest najlepiej 
odbieraną w społeczeństwie jednostką organizacyjną. W dalszej części poruszył aspekt 
poszerzenia oferty MBP o książkę akademicką. 
 
Dyrektor MBP Helena Bulanda  poinformowała, że zadanie to jest realizowane, jednak 
możliwości finansowe ograniczają jego skalę. 
 
Ryszard Pacułt zwrócił uwagę na sukcesywnie kurczącą się sieć placówek 
bibliotecznych. Podkreślił potrzebę zahamowania tego trendu i podjęcia działań w celu 
rozbudowy istniejącej bazy. Nawiązując do wypowiedzi Dariusza Jorga dot. 
poszerzenia oferty MBP o książki akademickie zaproponował aby w pierwszej 
kolejności położyć nacisk na działania ukierunkowane do władz wojewódzkich 
zmierzające do odtworzenia biblioteki pedagogicznej w budynku przy ul. 
Piastowskiej. 
W dalszej części poprosił o informacje na temat prac związanych z gromadzeniem 
prac regionalnych oraz jaka jest możliwość wydania tłumaczenia książki ks. 
Augustyna Weltzla dot. historii Koźla. 
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Helena Bulanda zapewniła o solidnym zbieraniu prac o charakterze regionalnym.  
Poinformowała również o działaniach, które mogą być pomocne w realizacji wydania 
tłumaczenia (nawiązanie kontaktu z Instytutem Śląskim, wskazanie zadania 
Wydziałowi Strategii i Promocji Miasta).  
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z pytanie dot. średniego wieku księgozbioru oraz 
interesował się danymi, które wyznaczyły wskaźnik czytelnictwa w gminie. 
 
Odpowiedzi udzieliła dyrektor MBP. 
 
Na zakończenie realizacji punktu Przewodniczący Rady Miasta  Grzegorz Chudomięt  
podziękował Pani Dyrektor MBP za  przedstawienie tematu. 
 
Na wniosek Ryszarda Pacułta prowadzący obrady ogłosił 5-cio minutową przerwę (od 
18.10 do 18.15). 
 
Po przerwie, stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji 7 punktu porządku 
obrad. 
 
Ad 7 
 
Analiza sieci przedszkoli na terenie miasta. 
(pisemna informacja w załączeniu do protokółu) 
Dla pełnego zobrazowania tematu radnym została przedstawiona multimedialna 
prezentacja, którą obszernie omówiła p. Małgorzata Jagiełło, Kierownik Wydziału 
Oświaty i Wychowania. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
Dariusz Jorg w wypowiedzi zastrzegł, że nie wnosi uwag do przedstawionej informacji 
jednak brakuje w niej analizy ekonomicznej na temat  sieci przedszkoli oraz analizy 
wskazującej zmiany ilości dzieci w stosunku do 1 miejsca przedszkolnego. Zwrócił 
uwagę, że dyskutując na temat sieci przedszkolnej należy  brać pod uwagę inne 
elementy, tj.: sieć placówek szkolnych,  środki finansowe przekazywane z 
ministerstwa na realizację programów edukacyjnych. Przypomniał również o 
zaawansowanej reformie, która przewiduje zmiany mające duży wpływ na sieć i 
finanse gminy. W związku z tym przestawiony dzisiaj materiał powinien mieć 
charakter informacyjny na temat aktualnego stanu sieci placówek oświatowych, a do 
tematu należałoby wrócić jesienią przed budowaniem budżetu gminy oraz po 
uzyskaniu bliższych informacji na temat zaleceń wynikających z reformy w oświacie. 
 
Elżbieta Czeczot przedstawiła wniosek o ponowne rozważenie konieczności 
wydłużenia czasu pracy przedszkola oraz zwróciła się z zapytaniem w sprawie 
podjętych działań w kierunku zwiększenia ilości miejsc w żłobkach. Poinformowała, 
że wiele kobiet chce podjąć pracę jednak na przeszkodzie stoi brak miejsc w żłobkach 
oraz dotychczasowego godziny pracy przedszkoli..   
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Małgorzata Jagiełło udzielając odpowiedzi poinformowała o aktualnym stanie dot. 
sieci żłobków w mieście: działają 3 żłobki (125 miejsc) oraz 3 oddziały żłobkowe w 
przedszkolach (65 miejsc). Ponadto poinformowała o planowanych działaniach 
zmierzających do zmniejszenia deficytu  miejsc. 
 
Elżbieta Czeczot w imieniu dzieci niepełnosprawnych podziękowała za możliwość 
uczestniczenia w zajęciach przedszkolnych w oddziałach integracyjnych.  
 
W związku z tym, że liczba osób zgłoszonych do dyskusji została wyczerpana, 
przystąpiono do  realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad 8 
 
Gospodarka odpadami na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
(Informacja pisemna dot. gospodarki odpadami stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
 
W dyskusji udział wzięli: 
Ryszard Masalski interesował się możliwością wprowadzenia przez MSO zasady 
odpłatnego odbioru od indywidualnych osób posegregowanych odpadów. 
 
Inspektor ds. Ochrony Środowiska Gabriela Helbin-Golasz poinformowała o 
przeszkodach, które nie pozwalają na wdrożenie ww. inicjatywy. 
 
Hubert Majnusz wyraził obawy, że ceny za odbiór posegregowanych odpadów będą 
coraz wyższe a rezygnacja gminy z dofinansowania segregacji odpadów  spowoduje 
zniechęcenie mieszkańców do segregowania śmieci i powstawanie dzikich wysypisk. 
Należy zastanowić się jak rozwiązać problem selektywnej zbiórki odpadów w taki 
sposób aby mieszkańcy również czuli potrzebę segregowania śmieci. 
 
Halina Mińczuk poinformowała, że w miejscach gdzie do tej pory stały pojemniki na 
surowce wtórne mieszkańcy nadal składują odpady. Zwróciła się z prośbą o 
monitorowanie i bieżące porządkowanie tych miejsc. Ponadto zaproponowała 
rozważenie możliwości dostarczania przez  gminę worków na posegregowane odpady 
pochodzące z gospodarstw domowych. W ten sposób zapobiegnie się podrzucaniu 
odpadów i powstawaniu dzikich wysypisk.  
 
Gabriela Helbin-Golasz, inspektor ds. Ochrony Środowiska poinformowała, że na 
dzień dzisiejszy miejsca gdzie były ustawione pojemniki na odpady, na bieżąco są 
monitorowane i porządkowane.  
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała o szukaniu rozwiązań 
zachęcających mieszkańców do segregowania odpadów i selektywnej zbiórki 
odpadów w taki sposób aby dodatkowo nie obciążać budżetów gospodarstw 
domowych. Analizowane są możliwości prawne dotowania mieszkańców zakupu 
worków i pojemników do selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. Pomysł ten jest 



 9

aktualnie opiniowany przez służby prawne. W dalszej części poinformowała o 
spotkaniach z przedstawicielami  firm, które mają koncesję na odbiór  i wywóz 
odpadów komunalnych. Kolejne spotkanie planowane jest na miesiąc lipiec. 
Zasygnalizowała o rozważaniach dot. wprowadzenia podatku śmieciowego. 
Jednocześnie zastrzegła, że wprowadzenie tego podatku będzie możliwe po 
pozytywnej opinii mieszkańców pozyskanej  w drodze referendum. Ponadto 
poinformowała o aktualnej sytuacji dot. obsługi tzw. dzwonów – zwróciła uwagę, że 
gmina nie może finansować obsługi tych pojemników. 
 
Jan Kwiczak, Kierownik Wydziału OŚiI poinformował o ukierunkowanych 
działaniach ustawowych – wzorowanych na krajach zachodnich -  zmierzających do 
nałożenia obowiązku   segregowania odpadów.  
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem czy prawdą jest, że zdarzają się 
przypadku, że część odpadów zebranych selektywnie  gromadzona jest na składowisku 
nieselektywnie.    
 
Gabriela Helbin-Golasz, inspektor ds. Ochrony Środowiska nie potwierdziła tej 
informacji – wyjaśniła jak gromadzone są odpady na składowisku.  
 
Grzegorz Chudomięt w wypowiedzi poruszył kwestie: 
- utworzenia sortowni odpadów  z której korzystałyby także inne gminy, 
- stosowanych rozwiązań w Niemczech, 
- wprowadzenia podatku śmieciowego, a referendum połączyć z wyborami. 
 
Hubert Majnusz zwrócił się z pytaniem czy prawne regulacje  dopuszczają 
indywidualne dostarczanie posegregowanych odpadów na MSO.  
 
Gabriela Helbin-Golasz, inspektor ds. Ochrony Środowiska wyjaśniła, że takiej 
możliwości nie ma. 
 
Dariusz Jorg w obszernym wystąpieniu: 
-  pozytywnie ocenił przedłożoną pisemną informację na temat gospodarki odpadami, 
- podkreślił potrzebę wypracowania efektywnej metody dotarcia do mieszkańców z 
ulotkami zachęcającymi do selektywnej zbiórki odpadów, 
- poruszył również temat recyklingu i potrzebę szukania rozwiązań, które 
zminimalizują koszta składowania posegregowanych odpadów.    
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś w wypowiedzi wskazała korzyści 
ekonomiczne wynikające z segregacji odpadów komunalnych oraz przypomniała o 
obowiązku wywiązania się Polski z  przyjętych dyrektyw UE i zachowania ustaleń 
związanych z gospodarką odpadami komunalnymi.  Na zakończenie poinformowała, 
że procedury dot. rejestracji Międzygminnego Związku „Czysty Region” dobiegają 
końca i wkrótce związek ten zostanie zarejestrowany. 
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Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt poruszył problem pozyskania 
środków na utworzenie  Regionalnego Centrum Zagospodarowania i 
Unieszkodliwiania Odpadów. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała, że zadanie to było na tzw. 
liście indykatywnej jednak nie zostało uwzględnione. Zasygnalizowała o warunkach 
jakie należy spełnić by pozyskać środki w trybie konkursowym. 
 
Ryszard Pacułt poparł  koncepcję wprowadzenia podatku śmieciowego oraz wskazał 
na potrzebę zintensyfikowania działań w celu utworzenia przedsiębiorstwa 
zajmującego się zagospodarowaniem i unieszkodliwianiem odpadów. 
 
W związku z tym, że liczba osób zgłoszonych do dyskusji została wyczerpana, 
przystąpiono do  realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad 9 
 
Stanowisko Rady do wniosków komisji problemowych zgłoszonych do projektu 
Strategii Rozwoju Miasta na lata 2008-2015. 

(pisemne wnioski w załączeniu  do protokółu) 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt na wstępie odczytał stanowisko Komisji 
Prawno-Administracyjnej, która przyjęła wniosek, iż komisja te nie będzie zgłaszała  
wniosków do strategii uznając, że członkowie tej komisji są również w składach 
innych komisji problemowych, gdzie mają możliwość składania  wniosków.  
 
Zbigniew Peczkis Przewodniczący Komisji OKiKF poinformował, że komisja przyjęła 
dwa wnioski (wnioskodawcą był Ryszard Pacułt) aby: 
1. Na str. 128 treść pkt 6 tj. „Czy Kędzierzyn-Koźle powinien dalej rozwijać 
przemysł chemiczny” zmienić na zapis: „Czy miasto powinno wspierać dalszy rozwój 
przemysłu chemicznego”, 
2. Na str. 147 w opisie zadania zmienić treść trzeciego zdania na: „Głównymi 
atutami są pozostałości zamku w Koźlu, fragmenty dawnych umocnień Twierdzy 
Kozielskiej, pozostałości zespołu pałacowo-parkowego w Sławięcicach, urządzenia 
portu kozielskiego wraz z zachowanym odcinkiem Kanału Kłodnickiego i obiekty 
sakralne”  
 
Ryszard Masalski zgłosił wniosek  aby przedstawione w dniu dzisiejszym wszystkie 
wnioski do projektu strategii przekazać  firmie   pracującej nad treścią  strategii w 
celu ich dostosowania do potrzeb opracowania. Zmodyfikowane wnioski  przedstawić 
Radzie na sesji sierpniowej,  po ich zweryfikowaniu uchwalić Strategii Rozwoju 
Miasta na lata 2008-2015 wraz z przyjętymi wnioskami.   
 
Do wniosku odnieśli się Joanna Urbanik-Kapka,  Wojciecha Jagiełło, Ryszard Pacułt – 
radni wyrażali opinię by na dzisiejszej sesji zdecydować, które wnioski należy 
uwzględnić w strategii i skierować do dalszego opracowania. 
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Andrzej Kopeć przypomniał, że Rada na poprzedniej sesji zdecydowała o 
procedowaniu wniosków do strategii. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się do Ryszarda Masalskiego z pytaniem czy wycofuje 
wniosek. 
Ryszard Masalski poinformował, że nie wycofuje wniosku. Jednocześnie zaznaczył by 
radni nie prosili go o krótkie wypowiedzi w przypadku, gdy jego wniosek zostanie 
odrzucony. 
 
Prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie wniosek Ryszarda 
Masalskiego: 
„za” oddano 1 głos, 
„przeciw” 11, 
„wstrzymujących się” 7 głosów. 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wnioski Komisji Oświaty, 
Kultury i Kultury Fizycznej: 
 
autor wniosku Ryszard Pacułt: 
1.1. Na str. 128 treść pkt 6 tj. „Czy Kędzierzyn-Koźle powinien dalej rozwijać przemysł 

chemiczny” zmienić na zapis: „Czy miasto powinno wspierać dalszy rozwój przemysłu 
chemicznego”, 

Rada jednomyślnie przyjęła ww. wniosek:  „za” oddano 17 głosów 
 
autor wniosku Ryszard Pacułt: 
1.2. Na str. 147 w opisie zadania zmienić treść trzeciego zdania na: „Głównymi atutami są 

pozostałości zamku w Koźlu, fragmenty dawnych umocnień Twierdzy Kozielskiej, 
pozostałości zespołu pałacowo-parkowego w Sławięcicach, urządzenia portu 
kozielskiego wraz z zachowanym odcinkiem Kanału Kłodnickiego i obiekty sakralne”  

Rada jednomyślnie przyjęła ww. wniosek:  „za” oddano 19 głosów 
 
Następnie wnioski Komisji UAiŚN odczytał wiceprzewodniczący tej komisji 
Wojciech Kapka: 
1. Komisja przyjęła wniosek (zgłoszony przez  Ewalda Świentka) o ujęcie w strategii 

Rozwoju Miasta na lata 2008-2015 zadania „Utworzenie (uruchomienie) 
gimnazjum dwujęzycznego niemiecko-polskiego, już od 2009/2010 r. dla 
umożliwienia kontynuacji nauki absolwentom – Szkoły Dwujęzycznej nr 13 
w Kędzierzynie-Koźlu 

 
Ryszard Pacułt zgłosił wniosek  o korektę wniosku tak aby zapis dotyczył 
utworzenia gimnazjum dwujęzycznego polsko-niemieckiego. 
Wniosek został przyjęty przez aklamację.  
 
Jerzy Majchrzak wniósł uwagę do drugiego członu wniosku uzasadniającego 
utworzenie gimnazjum – popiera utworzenie gimnazjum dwujęzycznego polsko-
niemieckiego lecz ma zastrzeżenia do uzasadnienia dot. umożliwienia kontynuacji 
nauki absolwentom – Szkoły Dwujęzycznej nr 13 w Kędzierzynie-Koźlu. 
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Wojciech Jagiełło wyraził obawy czy w roku szkolnym 2009/2010 uda się wniosek 
zrealizować, gdyż przeszkodą  może być brak kadry nauczycielskiej.  
 
Dariusz Jorg wyraził opinię, że treść wniosku jest wskazówką w sprawie  zadań do 
strategii.  
 
Ryszard Pacułt zaproponował ujęcie w strategii rozwoju miasta wniosku o 
uruchomienie gimnazjów dwujęzycznych polsko-niemieckiego i polsko-angielskiego. 
 
Dariusz Jorg zaproponował aby był to odrębny wniosek  
 
Po krótkiej dyskusji prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie 
skorygowany wniosek Komisji UAiŚN: 
o ujęcie w strategii Rozwoju Miasta na lata 2008-2015 zadania „Utworzenie 
(uruchomienie) gimnazjum dwujęzycznego polsko-niemieckiego, już od 
2009/2010 r. dla umożliwienia kontynuacji nauki absolwentom – Szkoły 
Dwujęzycznej nr 13 w Kędzierzynie-Koźlu 
„za” wnioskiem oddano 16 głosów, „przeciw” 2, „wstrzymujących się” 2 głosy 
 
Kolejny wniosek Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
przedstawiony przez wiceprzewodniczącego komisji Wojciecha Kapkę dotyczył 
uwzględnienia przy rozbudowie Domu Kultury w Koźlu, sali koncertowej z 
możliwością wyświetlania filmów. (autor wniosku Ewald Świentek); 
 
Dariusz Jorg podzielił się swoimi wątpliwościami, czy wniosek dotyczy zadania już 
realizowanego powinien być uwzględniony w strategii.  
 
Elżbieta Czeczot  poparła wątpliwości – jednocześnie wskazała na szczegółowy 
charakter wnioskowanego zadania.  
 
Hubert Majnusz uzasadniając zapis poinformował, że w projekcie była planowana 
budowa sali kinowej natomiast komisja wnioskuje o zmianę na salę koncertową z 
możliwością wyświetlania filmów. 
 
„za” wnioskiem Komisji UAiŚN w sprawie uwzględnienia przy rozbudowie Domu 
Kultury w Koźlu, sali koncertowej z możliwością wyświetlania filmów. oddano 5 
głosów,  „przeciw” 9, „wstrzymujących się” 6 głosów. 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady.  
 
Następnie przystąpiono do prac związanych z wypracowaniem stanowiska do 
wniosków przyjętych przez Komisję Finansowo-Gospodarczą: 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka przedstawił 
wniosek (którego był autorem)  
Wniosek nr 1. Cel strategiczny:  
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Działania na rzecz integracji miasta i jego mieszkańców, ( poprzez ewolucje i 
aktualizacje Strategii Rozwoju miasta Kędzierzyn – Koźle do 2010) w zakresie 
kształcenia partnerstwa społecznego. 
Cele operacyjne i zadania. 

1. Rozwój oferty kulturalnej i sportowo – rekreacyjnej jako element  integracji i rozwoju 
naszego miasta. 

2. Poprawę standardu i dostępności do infrastruktury technicznej w integralnej 
przestrzeni miejskiej. 

3. Ocena systemu edukacji szkolnej i pozaszkolnej w celu budowania funkcjonalnego 
systemu wychowania i kształcenia zaspokajających potrzeby społeczności lokalnej i 
wychodzącemu naprzeciw megatrendom zmian w XXI wieku. 

 
Radni nie wnieśli uwag do wniosku: 
„za” wnioskiem oddano 16 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 4 głosy 
 
Wniosek nr 2. Cel strategiczny – restrukturyzacja     MZK – zmniejszenie dotacji 

do przewozów miejskich (wnioskodawca Grzegorz Chudomięt)  
 
Radni nie wnieśli uwag do wniosku: 
„za” wnioskiem oddano 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 6 głosów 
 
Wniosek nr 3. Cel strategiczny. 
Uporządkowanie polityki mieszkaniowej stworzenie spójnej koncepcji tej  
polityki zawieraj ące sposób rozwiązania problemu zadłużenia lokatorów, 
sprzedaży mieszkań komunalnych, polityki czynszowej budowy mieszkań 
komunalnych i socjalnych. (wnioskodawca Grzegorz Chudomięt)  

 
Andrzej Kopeć wyraził obawy, że firma konsultingowa – dysponując wnioskiem, 
który nie został sporządzony wg. szablonu określającego  cel strategiczny, cel 
operacyjny i spodziewane efekty - będzie miała problem z określeniem czy treść ma 
być celem miasta, czy też firma ma zająć się tematem  uporządkowania polityki 
mieszkaniowej i stworzyć spójną koncepcje tej polityki  
 
Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, po to składa wniosek, gdyż liczy, że po przyjęciu 
zadanie to stanie się  celem gminy i zostanie uwzględnione  w strategii  
 
Dariusz Jorg podzielił się uwagą, że wiele elementów dot. polityki mieszkaniowej  jest 
już uwzględnionych w strategii jednak nie są one spójne i nie korespondują ze sobą.  
 
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” wnioskiem oddano 14 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymujących się” 4 głosy 
 
Następnie przystąpiono do prac związanych z wypracowaniem stanowiska do 
wniosków przyjętych przez Komisję Strategii i Rozwoju: 
 
Pozytywne opinie do zgłoszonych wniosków przedstawił  Przewodniczący Komisji 
Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć : 
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1. dotyczy wniosku zgłoszonego przez  Ryszarda Masalskiego  
1) cele strategiczne: Kreatywne społeczeństwo 
2) cel operacyjny: Patriotyzm lokalny 
 

Joanna Urbanik-Kapka zgłosiła wniosek o ograniczenie wystąpień radnych do  2 
minut. 
„za wnioskiem oddano 19 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 0.  
 
Elżbieta Czeczot podkreśliła, że jest za motywowaniem młodzieży do nie spożywania 
napojów alkoholowych, jednak ma wątpliwości czy można to wpisać jako cel 
operacyjny „patriotyzm lokalny”. 
 
Ryszard Masalski zadeklarował, że jeżeli nie zdoła przekonać Rady do zapisu ujętego 
w punkcie 1.2.b) Opracowanie i realizacja programów, które motywować będą 
młodzież szkolną do nie spożywania napojów alkoholowych i nie zażywania 
narkotyków - to wycofa tą część wniosku. 
W dalszej części uzasadniając zapis wyraził opinię, że jeżeli ktoś kocha swoje  miasto  
ma wiedzę, że alkohol szkodzi to pić alkoholu nie będzie, bo będąc słabszym mniej 
zrobi dla miasta.   
 
Elżbieta Czeczot ponownie przedstawiła swoje wątpliwości. 
 
Dariusz Jorg zwrócił uwagę, że w projekcie strategii jest zadanie dot. utworzenia 
Muzeum Ziemi Kozielskiej i podobne zadanie wpisał Ryszard Masalski. 
Zaproponował o nie wnioskowanie zadań, które już są ujęte w projekcie strategii. 
 
Ryszard Masalski ponownie uzasadnił wniosek o ujęcie zadania pn. kreatywne 
społeczeństwo. 
W trakcie wypowiedzi Ryszarda Masalskiego prowadzący obrady zasygnalizował, że czas przyjęty dla 
wystąpienia radnego dobiega końca. W związku z tym prosi o  kończenie wypowiedzi. 
Ryszard Masalski wyraził niezadowolenie z powodu przerwania mu wypowiedzi – jego zdaniem 
przyjęcie wniosku o ograniczenie czasu wystąpienia  do 2 minut nie pozwala na pełną wypowiedź i 
jest podyktowane chęcią obejrzenia meczu. 
 
Joanna Urbanik-Kapka nie zgodziła się z zarzutem. Poinformowała również że jeżeli 
radny wycofa całe uzasadnienie to poprze  wniosek, którego celem strategicznym jest  
Kreatywne społeczeństwo   a  celem operacyjnym Patriotyzm lokalny  
 
Ryszard Masalski zwrócił uwagę, że we wniosku nie ma uzasadnienia. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt poddał wniosek Komisji Strategii i 
Rozwoju dot. kreatywnego społeczeństwa pod głosowanie: 
„za” wnioskiem oddano 2 głosy, „przeciw” 10,  „wstrzymujących się” 9  głosów 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady.  
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Wojciech Kapka zgłosił wniosek aby wszystkie wnioski – niezależnie od stanowiska 
Rady – przekazać firmie pracującej nad strategią. 
Radnemu przypomniano, że Rada odrzuciła podobny wniosek. 
 
Następnie prowadzący obrad ogłosił przerwę (od 20.10 - 20.20) 
Po przerwie i wznowieniu obrad kontynuowano realizację punktu 9. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt przypomniał wniosek przyjęty na sesji 29 
maja 2008 r. aby dalsze procedowanie prac nad projektem strategii odbywało się w 
następującej kolejności: na czerwcowych komisjach problemowych radni będą 
składali  pisemne wnioski, które będą głosowane przez komisje, następnie  wnioski z 
poszczególnych komisji problemowych będą przedstawione Radzie i poddane pod 
głosowanie na  sesji w czerwcu.  
 
Andrzej Kopeć wniósł uwagę formalną, że wniosek Ryszarda Pacułta zgłoszony na 
dzisiejszej sesji dot. utworzenia  dwujęzycznego gimnazjum powinien być 
zaopiniowany przez branżową komisję. 
 
Ryszard Masalski zwrócił uwagę, że część wniosków nie spełnia wymagań 
formalnych, gdyż nie zawiera celu strategicznego zadania, celu operacyjnego oraz 
opisu zadania i spodziewanych efektów. 
 
W dyskusji udział wzięli; 
Dariusz Jorg – nie zgodził się z uwagą Ryszarda Masalskiego. 
 
Wojciech Kapka – wyraził opinię, że Rada ma uprawnienia do ingerowania w treść 
wniosku przyjętego przez komisję problemową. Jego zdaniem przyjęcie zasady, że 
poszczególne wnioski będą przyjmowane bądź odrzucane w całości jest błędem 
formalnym.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt poinformował, że przyjęty na sesji 
wniosek dot. procedowania miał ułatwić pracę Rady, gdyż główna dyskusja dotycząca 
treści wniosków miała toczyć się na komisjach, a na sesji   miały być przedstawione 
wypracowane stanowiska. 
 
Joanna Urbanik-Kapka zgłosiła wniosek o zmianę procedowania w taki sposób aby 
Rada mogła dokonywać częściowych zmian do wniosków przyjętych przez komisje 
problemowe. 
 
Dariusz Jorg zgłosił wniosek aby w przypadku przyjęcia przez Radę wniosku Joanny 
Urbanik-Kapka, przewodniczący obrad ogłosił dwugodzinną przerwę, po której będą 
kontynuowane obrad. 
 
Joanna Urbanik-Kapka wycofała wniosek 
 
Wojciech Kapka zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego. Czy Rada może 
dokonywać korekt do wniosków komisji. 
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Radca prawny Maciej Pająk poinformował, że radni przyjęli procedurę dot. 
procedowania prac nad strategia rozwoju miasta, a teraz toczą spór i jednocześnie nie 
przestrzegają przyjętych ustaleń. W związku z tym prosi aby radni sami dokonali 
rozstrzygnięć. 
 
Ryszard Pacułt zaproponował głosowanie wniosków komisji problemowych. 
 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć przedstawił kolejne 
wnioski przyjęte przez komisję: 
 
Wniosek nr 1: 

1) cel strategiczny: Zapewnienie mieszkańcom europejskiego standardu życia 
oraz szerokich możliwości rozwoju 

2) cel operacyjny: Rozwój oferty kulturalnej i sportowo-rekreacyjnej  
(autor wniosku Marek Niemiec)  
 
Radni nie wnieśli uwag do wniosku: 
 „za” wnioskiem oddano 17 głosów, „przeciw” 3, „wstrzymujących się” 0. 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Wniosek nr 2.  

1) cel strategiczny: Zapewnienie mieszkańcom europejskiego standardu życia oraz 
szerokich możliwości rozwoju 

2) cel operacyjny : Uporządkowanie gospodarki mieszkaniowej 
(autor wniosku Andrzej Kopeć)   

 
Rada przyj ęła sugestię autora wniosku iż wniosek przedstawiony przez 
przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej i przyjęty przez Radę o treści 
„Uporządkowanie polityki mieszkaniowej stworzenie spójnej koncepcji tej  
polityki zawieraj ące sposób rozwiązania problemu zadłużenia lokatorów, 
sprzedaży mieszkań komunalnych, polityki czynszowej budowy mieszkań 
komunalnych i socjalnych – jest wnioskiem dalej idącym  
W głosowaniu Rada stosunkiem głosów: „za” 2 głos, przeciw” 15, „wstrzymujących 
się” 4 głosy – odrzuciła wniosek. 
 
Wniosek nr 3: 
1) cel strategiczny: Zapewnienie mieszkańcom europejskiego standardu życia oraz 

szerokich możliwości rozwoju 
2) cel operacyjny: Dostosowanie oferty edukacyjnej do potrzeb mieszkańców 
(Autor wniosku Andrzej Kopeć) 
 
Radni nie wnieśli uwag do wniosku: 
 „za” wnioskiem oddano 18 głosów, „przeciw”1, „wstrzymujących się” 0. 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Wniosek nr 4 – modyfikacja już ujętego w strategii rozwoju miasta wniosku 
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1) cel strategiczny Podniesienie standardu i dostępności do infrastruktury 
technicznej i ochrony środowiska 

2) cel operacyjny: Zapewnienie spójności komunikacyjnej wewnątrz miasta  oraz z 
regionem 

(Autor wniosku Andrzej Kopeć) 
 
Radni nie wnieśli uwag do wniosku: 
„za” wnioskiem oddano 14 głosów, „przeciw” 2, „wstrzymujących się” 4 głosy. 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Wniosek nr 5.  

1) cel strategiczny Zapewnienie mieszkańcom europejskiego standardu życia oraz 
szerokich możliwości rozwoju 

2) cel operacyjny : Aktywizacja mieszkańców w działalność związaną z trzecim 
sektorem oraz kreowanie postaw obywatelskich 

(Autor wniosku Grzegorz Mankiewicz) 
 
Radni nie wnieśli uwag do wniosku: 
„za” wnioskiem oddano 16 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się”3 głosy. 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Wniosek nr 6 
1) cel strategiczny : Optymalnie rozwinięte społeczeństwo 
2) cel operacyjny: Przeciwstawienie się tolerancji na spożywanie napojów 
alkoholowych przez młodzież i wyrobienie wśród nich przyzwyczajeń do życia 
w trzeźwości. 
(autor wniosku Ryszard Masalski)  
 
Ryszard Masalski poinformował, że nie jest w stanie w ciągu dwóch minut przekonać 
radnych do zasadności wniosku, dlatego rezygnuje z zabrania głosu. 
 
Halina Fogel poinformowała, że będzie głosowała „przeciw”, gdyż wniosek jest  
niedemokratyczny, nieetyczny sprzeczny z przepisami dot. pedagogiki. Zwróciła 
uwagę na punkt 3b) dot. noszenia na ubraniu (w miejscu widocznym) w szkołach i 
poza nią wykonanych na koszt Gminy Kędzierzyn-Koźle naszywek i nalepek o treści 
motywujących do  nie spożywania napojów alkoholowych (np. NIE PIJĘ 
ALKOHOLU) – zwróciła uwagę, że stosowanie takich naszywek jest formą 
segregowania dzieci. Podała przykłady z II wojny, gdy również wymuszano noszenie 
naszywek.    
 
Elżbieta Czeczot poinformowała, że wniosek ten jest znaczną częścią negatywnie 
zaopiniowanego przez Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych programu 
„Siła w trzeźwości” autorstwa Ryszarda Masalskiego. 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt  poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” wnioskiem oddano 1 głos, „przeciw” 17,  „wstrzymujących się” 1  głos 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
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W trakcie sesji  członkowie Komisji OKiKF zaakceptowali wniosek  przedstawiony 
przez Ryszarda Pacułta  o ujęcie w  strategii  rozwoju miasta zadania : „Utworzenie 
dwujęzycznego gimnazjum polsko-angielskiego” i innych – jeżeli zaistnieje 
zapotrzebowanie ze strony rodziców uczniów. 
 
Rada zaakceptowała powyższy wniosek stosunkiem głosów:  
„za”  19 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 2 głosy. 
 
Ad 10 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego wydzierżawienia na czas dłuższy niż trzy lata nieruchomości 
stanowiącej własność gminy – działka nr 46/7, 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 
i Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu się, że 
radni nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów,  
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała  Nr XXVII/346/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
wydzierżawienia na czas dłuższy niż trzy lata nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy położonej w obrębie Azoty – działka nr 46/7. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na rzecz użytkowników 
wieczystych nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-
Koźlu przy ul. Głubczyckiej 21, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 
2268/2 k.m. 14, 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 
i Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu się, że 
radni nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów,  
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0.  
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Uchwała Nr XXVII/347/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r. 

 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na rzecz użytkowników wieczystych 
nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb Koźle 
przy ul. Głubczyckiej 21, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 2268/2 
k.m.14 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na rzecz użytkownika 
wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-
Koźlu przy ul. Wojska Polskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 
1197/39 k.m.5, 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 
i Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu się, że 
radni nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 15 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
 

Uchwała Nr XXVII/348/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r.  

 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego 
nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 
Kędzierzyn przy ul. Wojska Polskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka nr 1197/39 k.m.5 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy 
Placu Wolności, składającej się z działki nr 986/1, 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 
i Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu się, że 
radni nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów,  
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„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
 

Uchwała Nr XXVII/349/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r.  

 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości gruntowej 
zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy Placu Wolności, składającej się z 
działki nr 986/1 obręb Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku sprzedaży w trybie 
przetargowym nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego – dz. Nr 1185/25, 
 

Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 
i Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu się, że 
radni nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVII/350/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r.  

 
w sprawie zwolnienia z obowiązku sprzedaży w trybie przetargowym nieruchomości 
położonej przy ul. Wojska Polskiego – działka nr 1185/25 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu 
przy Al. Jana Pawła II, składającej się z działek nr 1049/15, 1189/10, 1189/18, 
1189/20 i 1189/22, 
 

Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 
i Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu się, że 
radni nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
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Uchwała Nr XXVII/351/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r.  

 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny prawa własności 
nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy  
al. Jana Pawła II, składającej się z działek nr 1049/15, 1189/10, 1189/18, 1189/20  
i 1189/22 z k.m. 5 obręb Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie udzielenia dotacji na 
przeprowadzenie prac remontowych w zabytkowym obiekcie zlokalizowanym przy 
ul. G. Piramowicza 17, 

 
Przewodniczący Komisji UAiŚN Ewald Świentek poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Robert Młodziński przedstawił swoją wątpliwość dot. braku opinii komisji finansowej 
dot.  projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że projekt uchwały nie pociąga 
zmian finansowych. 
W związku z tym, że radni nie zgłosili więcej pytań, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
„za” oddano 20 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0 głos.  
 

Uchwała Nr XXVII/352/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie  udzielenia  dotacji   na przeprowadzenie prac 
remontowych w zabytkowym obiekcie zlokalizowanym przy ul. Piramowicza 17, 
przeznaczonego na Centrum Charytatywno-Kulturowe,   wpisanym do rejestru  
zabytków województwa opolskiego. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/213/07 Rady Miasta z dnia 21 
grudnia 2007 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2008. 

 
Wiceprzewodnicząca Komisji ZSSiR Elżbieta Czeczot poinformowała o pozytywnej 
opinii komisji oraz o wniosku w sprawie  wykreślenia z § 1 pkt 1 i 2. 
Radni otrzymali autopoprawkę uwzględniającą wniosek Komisji ZSSiR 
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W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0 głos.  
 

Uchwała Nr  XXVII/353/08 
Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 

z dnia 26 czerwca 2008 r. 
 

zmieniająca uchwałę Nr XIX/213/07 Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 
21 grudnia 2007 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2008 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 11 
 
Wprowadzenie zmian w budżecie miasta na rok 2008. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Andrzej Kopeć poprosił o odpowiedź na pytanie skierowane faksem do dyrektora 
MZBK na temat kwoty zadłużenia powyżej trzech miesięcy z tytułu nieuregulowanych 
czynszów lokatorów budynku przy ul. Ligonia 11-13-15. Jednocześnie wyjasnił, że 
pytanie związane jest z zaplanowanym do realizacji zadaniem  pt. Wykonanie 
instalacji c.o. w ww. budynku. 
 
Odpowiedź udzieliła Kierownik ABK Pogorzelec H. Mińczuk – płatności regulowane 
są na bieżąco, za wyjątkiem jednego lokatora w stosunku do którego została wszczęta 
procedura windykacyjna. 
 
W związku z tym, że radni nie zgłosili więcej pytań, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
 

Uchwała Nr  XXVII/354/08    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  26 czerwca  2008r.      

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad 12 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia woli współdziałania 
Gminy Kędzierzyn-Koźle z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w zakresie 
przygotowania projektu pod nazwą „Wdrażanie usprawnień w zarządzaniu jednostką 
samorządu terytorialnego”, sporządzenia i złożenia wniosku o jego dofinansowanie ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku otrzymania dofinansowania.  
 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć poinformował o 
pozytywnej opinii komisji. 
 
Radni otrzymali autopoprawkę do ww. projektu uchwały – autopoprawka polega na 
uzupełnieniu § 1  po wyrażeniu „Gminą Kornowac” po przecinku  dodaje się zapis „ Gminą 
Krzyżanowice, Gminą Pietrowice Wielkie, Gminą Pszów ”.    
 
Ryszard Masalski upewnił się, czy przyjęty wniosek o ograniczenie do 2 minut  czasu 
wystąpienia nadal obowiązuje. 
 
Radnemu wyjaśniono, że ustalenie jest aktualne. 
W związku z tym, że radni nie zgłosili więcej pytań, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
 

Uchwała Nr XXVII/355/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 czerwca 2008 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Kędzierzyn-
Koźle z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w zakresie przygotowania 
projektu pod nazwą „Wdrażanie usprawnień w zarządzaniu jednostką samorządu 
terytorialnego”, sporządzenia i złożenia wniosku o jego dofinansowanie ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku otrzymania dofinansowania . 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 13 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kędzierzyn-Koźle do 
przygotowania projektu systemowego pod nazwą „Program aktywizacji społeczno-
zawodowej bezrobotnych Nowe Szanse”, sporządzenia i złożenia  wniosku o jego 
dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku 
otrzymania dofinansowania. 
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć poinformował o 
pozytywnej opinii komisji. 
Ryszard Masalski poinformował, że 2 minuty nie wystarczą mu na przedstawienie 
pytania i wyczerpujące przekazanie myśli. 
 
W związku z tym, że radni nie zgłosili pytań, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów,  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0 głos.  
 

Uchwała Nr XXVII/356/08 
 

  Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 26 czerwca 2008 r.  

 
w sprawie  przystąpienia  Gminy Kędzierzyn-Koźle do przygotowania projektu 
systemowego pod nazwą „Program aktywizacji społeczno-zawodowej bezrobotnych 
Nowe Szanse”, sporządzenia i złożenia wniosku o jego  dofinansowanie ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku otrzymania dofinansowania . 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 14 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego  w pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w 
tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w określonych jednostkach organizacyjnych Gminy 
Kędzierzyn-Koźle oraz porozumienia w przedmiocie wartości jednego punktu do 
ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
zatrudnionych w Miejskim Zakładzie Cmentarnym i Środowiskowym Domu 
Samopomocy „Promyczek”.  
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował o 
pozytywnej opinii komisji. Poinformował również o rozbieżnych zapisach dot. 
wartości punktu dla ŚDS „Promyczek”, tj. w uzasadnieniu kwota wynosiła 7,50 zł. 
natomiast w projekcie uchwały 7,00 zł. W związku z tym po uwzględnieniu wniosku 
p. dyrektor ujednolicono zapis na 7.00 zł. 
W dalszej części poinformował, że na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej 
dokonano zmiany w projekcie uchwały, tj. wprowadzono zapis 7,50 zł. – kwota 
zawnioskowane przez prezydenta miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka  poinformował o 
pozytywnej opinii komisji z uwzględnieniem kwoty 7,50 zł.  
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Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformował o skutkach finansowych dot. 
podjęcia uchwały.  
W związku z tym, że radni nie zgłosili pytań, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
„za” podjęciem uchwały oddano 21 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVII/357/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z  dnia 26 czerwca 2008 r.  

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w tabeli  miesięcznych kwot  
wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w określonych jednostkach organizacyjnych Gminy Kędzierzyn – 
Koźle oraz porozumienia  w przedmiocie wartości jednego punktu do ustalenia 
miesięcznych kwot wynagrodzenia  zasadniczego tych pracowników 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 15 
 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
 
Poszczególne stanowiska Komisji Rewizyjnej do skarg rozpatrzonych przez Komisję 
Rewizyjną przedstawił Przewodniczące komisji Ryszard Masalski. 
 
1. dotyczy skargi mieszkańców ul. Bukowej w Kędzierzynie – Koźlu na działania 
Prezydenta Miasta w Kędzierzynie – Koźlu. 

Skarga dotyczy: inwestycji gminnej, to jest przebudowy ul. Bukowej i jej negatywnym 
wpływie na posesje położone wzdłuż wzmiankowanej drogi.  
 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę w dniu 6 czerwca 2008 r. kontynuując badania 
z dnia 6 maja 2008 roku, w oparciu o następujące materiały, będące w aktach sprawy: 

1. Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 6 maja 2008 
dotyczący rozpatrywania przedmiotowej skargi wraz z załącznikami (w tym: treść 
skargi, wraz z załącznikami oraz stanowisko Prezydenta Miasta z dnia 21 marca 
2008 roku). 

2. Pismo zainteresowanych mieszkańców ulicy Bukowej z dnia 19 maja 2008 roku 
3. Wypowiedź skarżących. 

   
Komisja Rewizyjna uznaje skargę za bezzasadną. 
 
Radni  nie wnieśli uwag do wnioskowanego stanowiska i uzasadnienia. Natomiast  Z-
ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś wniosła sprostowanie do zapisu w uzasadnieniu 
iż inwestorem nie jest gmina lecz MWiK Spółka z o.o.  
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Po upewnieniu się że radni nie zgłaszają pytań Przewodniczący Rady Grzegorz 
Chudomięt poddał projektu uchwały pod głosowanie: 
„za” podjęciem uchwały oddano 18 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVII/358/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 26 czerwca  2008 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi  mieszkańców ulicy Bukowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. dotyczy  skargi (…..*) Asystenta Społecznego Senator RP Pani D. Arciszewskiej – 
Mielewczyk, na działania Prezydenta Miasta w Kędzierzynie – Koźlu 

 

Skarga dotyczy: odmowy wynajęcia lokalu mieszkalnego o powierzchni ponad 80 metrów 
kwadratowych, wielodzietnej rodzinie, państwu (…..*) w której jeden z członków posiada 
orzeczenie o niepełnosprawności. 
 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę w oparciu o następujące materiały, będące w aktach 
sprawy: 
1. Oryginał skargi wraz z załącznikami, 
2. Stanowisko Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 20 maja 2008 roku przekazane 

członkom Komisji 6 czerwca 2008 roku, to jest w dniu posiedzeniem Komisji Rewizyjnej, 
3. Wypowiedź strony skarżącej (protokół z posiedzenia Komisji), 
4. Wypowiedź Kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia 

Urzędu Miasta w Kędzierzynie – Koźlu, reprezentującego Prezydenta Miasta (protokół z 
posiedzenia Komisji)  

Komisja Rewizyjna w skutek wycofania skargi przez stronę skarżącą stwierdza iż 
skarga jest bezprzedmiotowa. 

Po upewnieniu się że radni nie zgłaszają pytań Przewodniczący Rady Grzegorz 
Chudomięt poddał projektu uchwały pod głosowanie: 
„za” podjęciem uchwały oddano 11 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 4 głosy. 
 

Uchwała Nr XXVII/359/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 26 czerwca  2008 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi (…..*)- Asystenta Społecznego Senatora RP Pani D. 
Arciszewskiej-Mielewczyk 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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3. dotyczy skargi Pani (…..*)zam. w Kędzierzynie – Koźlu na działania Prezydenta 
Miasta w Kędzierzynie – Koźlu oraz Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków 
Komunalnych w Kędzierzynie – Koźlu. 

 

Skarga dotyczy: odmowy zwrotu, niesłusznie zawyżonego, a przez stronę skarżącą zapłaconego 
czynszu, pobranego przez MZBK, za najem lokalu komunalnego użytkowego, zlokalizowanego przy 
ulicy Głowackiego 14, za okres od dnia 2.10.2000r. – 31.01.2004 r.   

 
Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę w oparciu o następujące materiały, będące w aktach 

sprawy: 
1. Oryginał skargi wraz z załącznikami, 
2. Stanowisko Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 4 czerwca 2008 roku wraz z 

załącznikami, przekazane członkom Komisji 5 czerwca 2008 roku, to jest na dzień przed 
zwołanym posiedzeniem Komisji Rewizyjnej, 

3. Wypowiedź strony skarżącej (protokół z posiedzenia komisji), 
4. Wypowiedź Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie – Koźlu i 

radcy prawnego Urzędu Miasta, reprezentujących Prezydenta Miasta (protokół z posiedzenia 
komisji). 

 
Komisja Rewizyjna uznaje: 
1. do rozstrzygnięcia kwestii będącej przedmiotem skargi jest właściwy Sąd Powszechny, 
2. za zasadną część skargi w zakresie braku odpowiedzi Prezydenta Miasta na pismo strony 

skarżącej z dnia 7 października 2006 roku.  
 
Po przedstawieniu wnioskowanego rozstrzygnięcia i uzasadnienia poinformował, że 
głosował  „przeciw” stanowisku Komisji Rewizyjnej, gdyż nie podziela poglądu 
prezydenta miasta na temat sporu cywilno-prawnego. W związku z tym poinformował 
o zamiarze zgłoszenia wniosku o odrzucenie wnioskowanego przez Komisje 
Rewizyjną stanowiska. 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że radni w drodze 
głosowania określą się, czy popierają czy odrzucają wnioskowane stanowisko Komisji 
Rewizyjnej. Następnie poddał pod głosowanie stanowisko Komisji Rewizyjnej i 
uznać: 
1. do rozstrzygnięcia kwestii będącej przedmiotem skargi jest właściwy Sąd Powszechny, 
2. za zasadną część skargi w zakresie braku odpowiedzi Prezydenta Miasta na pismo strony 

skarżącej z dnia 7 października 2006 roku.  
 
 „za” podjęciem uchwały oddano 12 głosów, 
„przeciw” 5, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 

Uchwała Nr XXVII/360/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 26 czerwca  2008 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani (…..*)  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Po głosowaniu Dariusz Jorg podzielił się uwagą, że Rada za często odsyła 
mieszkańców do sądu nie rozstrzygając problemu. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt poinformował, że w ubiegłym roku 
powyższą sprawę badała także Komisja Prawno-Administracyjna, która uznała że 
sprawa jest zbyt skomplikowana aby rozstrzygnięcia mogła podjąć się Rada Miasta.  
  
Ad 16 
 
Wolne wnioski. 
 
Ryszard Masalski zgłosił wniosek o przesunięcie terminu kontroli w zakresie trybu 
przyznawania lokali mieszkalnych – komisja wnioskuje o zmianę terminu kontroli z  
lipca na  wrzesień . 
Rada jednogłośnie, tj. 20 głosów „za” zaakceptowała wniosek.  
 
Ryszard Masalski wyraził żal, że radni nie stworzyli mu warunków aby mógł podjąć 
próbę przekonania ich do  proponowanych zadań  (dot. propozycji  wprowadzenia 
zadań do strategii rozwoju miasta). 
 
Joanna Urbanik-Kapka przypomniała, że Ryszard Masalski wielokrotnie przedstawiał 
radnym projekt programu  i wielokrotnie był informowany, że nie uzyska poparcia ze 
strony radnych. Mimo tego dzisiaj ponowił swoją inicjatywę. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że radni otrzymali także 
na piśmie wniosek i uzasadnienie. Dzisiejsze wystąpienie Ryszarda Masalskiego  
uzasadniające wniosek  było wielokrotnie dłuższe niż sam wniosek.   
 
Ryszard Masalski ponownie wyraził ubolewanie, że nie mógł przedstawić nową 
argumentację  przemawiającą za wprowadzeniem zadań.  
 
Ad 17 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad – Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt zamknął sesję  Nr XXVII/08 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt 

 

Sesja zakończyła się o godz. 21.25. 

 
Protokółowała  H. Olkowska 
 


